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Dat was de andere bijlage injouw mail

Verzonden met BlackBeny Work
fwww blackberry com

10 2e s 10 2e @minvws nlVan

Datum woensdag 14 okt 2020 5 46 PM

Aan

Onderwerp RE financieringsmodel Duitse gezondheidszorg

l l

1 0 2e 2 ’OW2ei 10 2e @millvws ill

Zit niet in groepsapp voor het debat Waar doel je op

10 2e

10 2b

Ministerie van VWS

{10 2e 2 io 2e| 10 2e @minvws nlVan

Verzonden woensdag 14 oktober 2020 17 39

Aan I0 2e e 10 2e |@minvws nl

Onderwerp RE financieringsmodel Duitse gezondheidszorg

Wei bizarre vraag van minister nit kainer

Verzonden met BlackBeny Work
www blackbeny com

mdlfcQl a minvws nl10 2e eVan

Datum woensdag 14 okt 2020 5 30 PM

Aan

Onderwerp FW financieringsmodel Duitse gezondheidszorg

l@minvws nl10 2« 2 «xa l 10 2e

Hulde aartilJItQl
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10 2e

Ministerie van VWS

10 2s 10 2s @minvws nlVan

Verzonden woensdag 14 oktober 2020 17 19

Aan 10 2e e 10 2e 10 2e 10 2e|@minvws nl

Onderwerp RE financieringsmodel Duitse gezondheidszorg

l S minvws nl

Hoi 10 2e

Bijgaand mijn proza

Ik ben iet^vriier in de pen geklommen om dingen te duiden maar het is natuurlijk ook een feitenbonanza want daar vraagt ze

om HebBlifllfealook ff bevraagd want die heeft ooit in zijn proefschrift de duitse ziekenhuiszorg onderzocht

Wellicht kar

veel beter dan dat ik het her en der opvang Weet alleen niet of zij nog bij jullie zit

10 2e log even meelezen tav het publieke sentiment tav mega veel cure pre corona en nu Die kent zij natuurlijk

Verder Van Ark vraagt vaak om internationale vergelijkingen merk ik nu net ook weer voor het debat 2e bijlage Is het een
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idee als we jullie bij dit notaalge^^^^vragen of zij denkt dat het handig is als Van Ark dit ook meekrijgt in haar tas gezien de

door ons opgemerkte interesse

Tot slot Hoe moeten we dit aanbieden Via 10 2e P Of kan 1 van jullie het haar mailen in reactie op dat PO

1O 20

10 2e e 10 2e @minvws nlVan

Verzonden dinsdag 13 oktober 2020 18 28

Aan

Onderwerp financieringsmodel Duitse gezondheidszorg

10 2e 10 2e 10 2s 10 2el@minvws nl l@minvws nl

10 2eHa |

10 2« [vroeq ons vanmiddag in een PO na te gaan hoe het Duitse zorgsysteem waarin structureel veel overcapaciteit is op het

gebiea van IC s wordt gefinancierd Gelet op deze kostbare overcapaciteit zou je verwachten dat de Duitse gezondheidszorg
veel duurder is dan het Nederlandse model en dat de krapte op de arbeidsmarkt voor medische specialisten en IC

verpleegkundigen in Duitsland veel minder is Is dat ook zo en zo ja hoe wordt dat dan gefinancierd of hebben ze andere

verdienmodellen Liggen de salariskosten in de Duitse gezondheidszorg veel lager dan in NI is er een andere financiele

verdeelsleutel tussen klinische bedden en IC capaciteit etc

■|jj|||chte vragen waar IZ ook niet zo het antwoord op heeft

§jj|§] wellicht is er recent een rapport verschenen overde Duitse gezondheidszorg bv een OESO review Zou jij dit kunnen

nagaan

Hoor graag

Alvast hartelijk dank

10 2e

10 28

Ministerie van VWb


